
KARADENİZ TEKNİK ÜNİVERSİTESİ

SAĞLIK BİLİMLERİ FAKÜLTESİ

FİZYOTERAPİ VE REHABİLİTASYON BÖLÜMÜ

PAYDAŞ TOPLANTISI

Tarih: 31 Mayıs 2024

Yer: Fizyo/erapi ve Rehabili/asyon Bölümü

Saa?: 09:00-10:00

Fizyo/erapi ve Rehabili/asyon Bölümü iç ve dış paydaşlarıyla Fizyo/erapi ve

Rehabili/asyon bölüm başkanlığında bir /oplanE gerçekleşGrdi. Bölüm başkanı Doç. Dr. Arzu

Erden /araMndan bölüm /anıEmını içeren bir sunum yapıldı ve bölüm web sayOası /anıEldı.

Paydaşlar için oluş/urulan anke/ Oormu dolduruldu. Ardından /üm paydaşlardan görüş ve

öneriler alınarak /oplanE sonlandırıldı.

Toplantya Katlanlar

ProO. Dr. Uğur Cavlak

Doç. Dr. Arzu ERDEN

Doç. Dr. Buke/ Akıncı

Dr. Öğr. Üyesi Mura/ EMİRZEOĞLU

Arş. Gör. Dr. Emre ŞENOCAK

Arş. Gör. Kübra CANLI

Arş. Gör. Nurhaya/ KORKMAZ

Öğr. Gör. Bayram DÜNDAR (Görv.)

Uzm. Fz/. Eda Varol

Nazan Turgu/

YusuO Ofaz

Duygu Yıldırım

AriOe Gülşen Öksüz

Hasan Tavşanoğlu



Ek- Paydaş Görüşleri

ProO. Dr. Uğur Cavlak, bölümün güzel ve planlı başladığını belirh. Bologna süreci ve ders
planının iyi hazırlanmasının önemli olduğunu vurguladı. MüOredaiaki seçmeli ders havuzunun
oluş/urulmasının ilerdeki süreçlerde sıkınE yaşamamak adına önemli olduğunu söyledi.
Seçmeli dersler için öğrencilere seçim hakkı sunulması gerekGğini belirh. Farklı çeşi/lerdeki
Oarklı bölüm/Oakül/e derslerinin de havuza eklenebileceğini söyledi, Oarklı Oakül/elerden ders
alınmasının /eşvik edilmesinin önemli olduğunu belirh (mühendislik /eknoloji, eğiGm Oakül/esi
vb). Öğrencilerle yapılacak akGvi/elerin yapılmasının önemli olduğunu vurguladı.

Hasan Tavşanoğlu, Trabzon’daki huzurevlerinden ve genel huzurevlerine olan ihGyaç/an,
öğrenciler için isGhdam kaynağı olabileceğinden bahseh. Huzurevine öğrencilerin s/aja
gelmediğini, bu konuda Oarkındalık ve /eşvik yaraElabileceğini belirh.

Uzm. Fz/. Eda Varol, daha ilk yıllardan planlı bir gidiş olduğunu, müOredaEn hazırlandığını ve
hem akademisyenlerden hem klinisyenlerden bu şekilde bir geri dönüş alınmasının önemli
olduğunu belirh. Derslerde ve s/ajlarda praGk derslerin ve bunlarının uygulamaya
dökülmesinin daha verimli olabileceğini söyledi.

Nazan Turgu/, öğrencilerin s/aja geldiklerinde has/a ile ileGşimin önemli olduğunu ve bunun
öğrencilere ak/arılmasının gerekli olduğunu vurguladı. Öğrencilerin beslenme, radyoloji ve ilaç
bilgisi konularında da bilgilerinin olmasının önemli olduğunu belirh.

YusuO Ofaz, Trabzon’daki Fizik Tedavi ve Rehabili/asyon Has/anesinin olmasının KTÜ öğrencileri
için bir avan/aj olduğunu belirh. Nörolojik rehabili/asyon alanında has/a popülasyonu
açısından öğrenciler için önemli bir merkez olduğunu belirh. S/aja gelen öğrencilerle akGO
olarak ilgilendiklerini ve yapEkları uygulamalardan bahseh. Öğrencilerin yaz s/ajları için /eşvik
edilmesinin önemli olduğunu ve bu konuda des/ekleyebileceklerini belirh.

Doç. Dr. Buke/ Akıncı, öğrencilerden anke/lerle geri bildirimlerin alınmasının,
memnuniye/lerinin ve görüşlerinin alınmasının önemli olduğu belirh. Üs/ sınıfardaki
derslerde kullanılacak malzemelerin şimdiden /emin edilmesini, imkan varsa bazı uygulama
dersleri için has/ane/klinik or/amlarda da derslerin yapılmasını önerdi. Öğrenci projeleri için
öğrencilerin /eşvik edilmesini vurguladı. Derslerin daha in/erakGO olarak işlenmesini, akGO
sunumları grup çalışmaları vb. önerdi. Akran-men/ör eğiGminin önemli olabileceğini belirh,
öğrencileri menG olarak yeGşGrip daha al/ sınıfara men/örlük yapmaları is/enebileceğini iOade
eh. S/aj dönemlerinde supervizörlüğün öğrenciler için önemli olduğunu, bölümün
süpervizörle ileGşiminin bu süreç/e önemli olduğunu belirh (Süpervizörle bilimsel e/kinlik
söyleşi vb. planlanabilir).

Duygu Yıldırım, ileGşim /eknikleri (has/a ile, has/anedeki diğer personel vb.), deon/oloji ve eGk,
alana özgü /erimler vemakale süreçlerinin öğrencilere /emelden ak/arılması gerekGğini belirh.



Men/örlük sürecinin öğrenciler için önemli olduğunu belirh. Farklı çalışma alanlarının artğını
öğrencilerin bunlarla ilgili bilgilendirilmesinin ve yönlendirilmesinin önemli olduğu iOade eh.

AriOe Gülşen Öksüz, has/a ile ileGşimin yanından ozyo/erapis/lerin kendi arasında, diğer sağlık
ekibi ile ve idarecilerle ileGşimin çok önemli olduğunu belirh. Akademik personelin sahadaki
ozyo/erapis/lerin durumunu, dinamiklerini bilmesinin önemini vurguladı. Derslere örnek
vakaların geGrilmesinin, derslerle ilişkili kliniklere ziyareGn önemli olduğunu belirh
(Elek/ro/erapi üni/esi ziyareG, nöroloji servisi ziyareG vb.).


